

Title (en)

Housing for an electrical installation device, in particular for a fault-current protective switch or a circuit breaker or the like

Title (de)

Gehäuse für ein elektrisches Installationsgerät, insbesondere für einen Leitungsschutzschalter oder Fehlerstromschutzschalter oder dergleichen

Title (fr)

Boîtier pour un appareil d'installation électrique, en particulier pour un disjoncteur de courant de fuite ou un disjoncteur de protection ou similaires

Publication

EP 0849757 A2 19980624 (DE)

Application

EP 97121380 A 19971205

Priority

DE 19653300 A 19961220

Abstract (en)

The housing has two housing shell elements which have opposing free edges at which they are joined together. The front side (17,18) is covered by a covering cap (28). The housing has an approximately T-shaped outer contour with a longitudinal rib (17) connected to a transverse rib parallel to the base surface. One free end of the longitudinal rib forming a sub-section of the front wall (18) is at least partially covered by the covering cap.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Gehäuse für ein elektrisches Installationsgerät, insbesondere für einen Leitungsschutzschalter oder Fehlerstromschutzschalter oder dgl., mit zwei schalenartigen Gehäuseelementen, die mit ihren freien Randkanten gegeneinandergelegt und miteinander verbunden werden, wobei die Frontseite (17, 18) von einer Abdeckkappe (28) abgedeckt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 71/02; **H01H 71/06**

IPC 8 full level

H01H 71/02 (2006.01); **H01H 71/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 71/02 (2013.01); **H01H 71/06** (2013.01); **H01H 2071/0242** (2013.01)

Cited by

US8742274B2; WO2007098516A1; EP0860901B1

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0849757 A2 19980624; **EP 0849757 A3 20001220**; DE 19653300 A1 19980625

DOCDB simple family (application)

EP 97121380 A 19971205; DE 19653300 A 19961220